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Uprzejmie prosze o informacje dotyczqcq rozpatrywania

odwofania od list przydziatu lokali mieszkalnych'

Proszq o informacje o ostatecznych listach mieszkaniowych.

Z powa2aniem


